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Närvarande 37 st medlemmar från 30 fastigheter

Dagordning

Lars Edgert(LE) forklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna

Till ordforande flor stämman valdes Ben Hellgren(BH).

Till sekreterare för stämman valdes Thomas Löfkvist(Tl).

Till att justera protokollet valdes Dag Björkqvist och Maj Bäckström

Dagordningens godkännande
Dagordningen godkände s

Protokolljustering
Protokolljustering kommer att ske hos TL Kaprifolvägen 4,20I7-07-26,k1
19.30.
Protokollet kommer att finnas tillgängligt hos styrelsens ledamöter inom 1 vecka
efter justering.

Kallelse till foreningsstämman gjordes 3 juli och har därmed skett mer än 14
dagar innan stämmans genomlorande varvid den ansågs behörigen utlyst.

Styrelsens forvaltningsberättelse j ämte årsbokslut
LE berättar kuriosa om hemsidan från året. LE berättar om asfalteringen som
skett under året.
LE flortydligar vilka regler som gäller kring eget ansvar som fastighetsägare med
röjning och kvistning
SL går igenom forvaltningsberättelsen
C-G Lenasson Påpekande om felaktighet gällande snörojning i
forvaltningsberättelsen.

SL går igenom årsbokslutet. Resultatet godkännes
SL går igenom balansräkningen
Årsbokslutet godkännes

Revisionsberättelse j ämte fråga om styrelsens ansvarsfrihet
Bernt Lundgren, går igenom revisionsberättelsen
Styrelsen bevilj as ansvarsfrihet
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Motioner
LE, Inga motioner har inkommit inom floreskriven tid. Två motioner inkomna
efter verksamhetsårets avslut, ej behandlade.

Beslut om arvode till nästkommande år for styrelse och revisorer
Beslut tas om oforändrat arvode från loregående år

Styrelsens forslag till budget jämte avsättning till lornyelsefond
SL forklararkostnader gällande asfalteringen av vägarna. SL ger forlagpå
årsavgift om 1058kr for investering per fastighet plus 100kr per andel och
fastighet.
SL går igenom budgeten
Förnyelsefonden investeras i vägama
Förslaget godkännes

Val av styrelse
Ordinarie är Lars Edgert, Göran Ekengren, Stefan Löfkvist, Håkan Delebeck
samt Ben Hellgren
I tur att avgå Göran Ekengren och Stefan Löfkvist
Valberedningen foreslår omval av GE och SL.
GE och SL omväljs av foreningen

Val av suppleanter
Ordinarie är Thomas Löfkvist, Bo Nohlgren samt Erik Ä.kenäs
I tur att avgâär Erik Åkenäs
Valberedningen foreslår omval av EÅ
Förslaget godkänns

Val av ordforande
Valberedningen foreslår Lars Edgert
Förslaget godkännes

Val av revisorer
Ordinarie har varit Hans Arvidsson samt Bernt Lundgren
I tur att avgå Bernt Lundgren
Valberedningen floreslår omval av BL
Förslaget godkännes

Val av revisorns suppleanter
Ordinarie har varit Anna-Lena Rodebjer samt Per Calissendorff
I tur att avgå Per Calissendorff

Valberedningen foreslår omval av Per Calissendorff
Förslaget godkännes

Val av valberedning
Nuvarande har varit Sven Ahlström & Ingemar Augustsson
Ingemar Augustsson avböjer omval.
Som ersättare foreslås Margareta Holmberg
Sven Ahlström väljs om och väljs till sammankallande
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Vid protokollet

Thoñras Löfkvist

Justeras 2017-07-

Övriga frågor
C-G Lenasson
Frågeställning kring forsening av styrelseprotokolls publicering på hemsidan.
SL forklarar protokollets väg till hemsidan och ansvarsfrågan utreds.
C-G Lenasson
Hastigheten på Solbacksvägen ifrågasätts i år igen. Situationen beskrivs målande
om barn och cyklister på vägen som utsätts for fara av fordon som framlors i av
frågeställarens uppfattning i hög fart. Frågan gäller varfor inga farthinder sätts
upp och vad styrelsen gör for detta.
SL forklarar gällande regelverk.
GE Berättar om sina kontakter med Länsstyrelsen samt polis. GE berättar om en
idé kring vägsäkerhet som diskuteras i styrelsen.
Lena Påhlsson påpekar parkeringssituationen vid S-kurv an pâ Solbacksvägen
där det blir trångt. SL florklarar att det inkommit en motion gällande ärendet som
ska behandlas.

Lindström Solbacksvägen 8 tycker musiken sommartid är störande. Tycker inte
om det lågfrekventa dunka dunka ljudet. Föreslår enkät i foreningen om vi
gemensamt ska framfora ett klagomål.
SL erbjuder samfüllighetens medlemsregister och ansvaret på enkäten läggs på
Lindström

Michaela Mårback
Fråga kring belysning på Solbacksvägen. SL forklarar att Solbacksvägen tillhör
Regionen

C-G Lenasson
Mångfald önskas i styrelsen då flera styrelsemedlemmar bor på samma område.

Diskussion har florts kring sopsortering på stranden.

Stämman avslutas med kaffe
Ben Hellgren forklarar stämman avslutad

Dag
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